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INTERPELACJA
w sprawie poprawy zimowego utrzymania stanu dróg gminnych 

Zwracam się z prośbą o posypywanie piaskiem dróg zarządzanych przez Gminę Lelis, w celu 
poprawy bezpieczeństwa osób z nich korzystających. 
Warunki na drogach w ostatnim czasie bardzo się pogorszyły. Pługopiaskarki odgarnęły zalegający 
śnieg, jednak nie zauważyłem, aby drogi zostały posypane piaskiem, czy jakimkolwiek kruszywem. 

Sprawa dotyczy bezpieczeństwa. Najlepszym przykładem może być sytuacja z 4 stycznia br., 
kiedy to w miejscowości Obierwia (kolonia Smoliska) gminny wóz OSP nie mógł wyhamować 
i zderzył się z słupem niskiego napięcia łamiąc go. Bezpieczeństwo użytkowników dróg w zimie to 
podstawa. Tak samo jak bezpieczny dojazd pojazdów ratunkowych: pożarniczych czy medycznych do 
mieszkańców Gminy Lelis. 

W załączniku przesyłam zdjęcie z miejscowości Aleksandrowo, gdzie jak widać na drodze jest 
jedna, wielka „szklanka”.  Proszę o interwencję w tej sprawie.  
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